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Aanwezig :  Michiel Louman (voorzitter) 
  :  Mieke van de Pasch (secretaris) 
  :  Cees van Laarhoven (penningmeester/vice-voorzitter) 
  :  Harry Kuyper (commissiecoördinator) 
  :  Henk van de Vreede (commissiecoördinator) 
  :  98 leden  
Notulen :  Marloes Gebuijs (secretaresse) 
 

1. Opening 
Voorzitter opent de vergadering om 20.00 uur. Hij heet iedereen van harte welkom, met 
name de twee leden van verdienste, Leo van Es en Elly de Regt en de nieuwe leden. Hij is 
verheugd zo'n grote opkomst te zien. 
Een moment van stilte wordt ingelast ter nagedachtenis aan het overlijden van lid Ton Tops 
en ex-leden Nico van de Rijt en Ineke Morriën (lid van verdienste). 
 

2. Mededelingen Bestuur 

 16 maart vond de bijeenkomst voor nieuwe leden plaats. Ongeveer 30 nieuwe leden 
waren hierbij aanwezig en hadden met elkaar een gezellige middag. 

 Het online boeken bevindt zich in de testfase.  

 H.Kuyper licht de komst van de e-Golfbongerd toe. In mei volgt de eerste versie 
hiervan, dan nog naast de papieren versie. Later dit jaar volgen alleen nog e-
Golfbongerds. Het voordeel is snellere communicatie, actuelere informatie, 
videofilmpjes  en meer mogelijkheden voor adverteerders. Redactiecommissie werkt 
samen met Hans Nout en Jordy Verhoeven hieraan. 

 Veel belangstelling is er voor de regelcursussen dit voorjaar. Deze vinden nu twee 
keer per maand plaats. 

 In 2015 biedt de NGF nieuwe competitievormen over 9, 18 of 27 holes. De CoCo 
inventariseert onder de leden waar de meeste belangstelling naar uitgaat. 

 De NGF heeft een richtlijn Sexuele Intimidatie opgesteld. Deze zal ook op De 
Batouwe worden geïmplementeerd en op de website worden gepubliceerd. 

 Bestuur heeft interessante workshops van de NGF gevolgd op 1 maart. O.a. een 
lezing door Alfred Levi van het Aholdconcern over hoe golf toegankelijker  en 
aantrekkelijker gemaakt kan worden voor zowel huidige als toekomstige leden . 

 De workshop Contracten was zeker interessant in het licht gezien van de huidige 
contractbesprekingen. 
 

3. Ingekomen stukken 

 Het bestuur heeft t.a.v. punt 8, het voorstel nieuwe speelvergoedingen , 14 
stemmachtigingen ontvangen en 15 steunbetuigingen. Daarnaast nog 4 berichten met 
een reactie n.a.v. het toesturen van de bijlage behorend bij punt 8. 

 53 leden hebben zich afgemeld. 
 

4. Notulen Algemene Ledenvergadering 11 november 2013 
Pag. 1 (punt 2, 2e puntje): Voorzitter meldt dat afstandmeetapparatuur nu wel is toegestaan 
voor competitie en Q-kaarten.  Apps op smartphones niet.  
 
Pag.2 (punt 2, 4e puntje): waar 'fourball betterball' staat, moet 'greensome'  staan. 
Verder geen opmerkingen, waarna het verslag wordt vastgesteld. 
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5. Financieel jaarverslag 2013 

a. Toelichting 
C. van Laarhoven licht het Financieel Jaarverslag 2013 toe.  
N.a.v. de uitgaven: 

 HBRCie gunstiger resultaat door meer NGF-handicapregistraties voor niet-leden en 
door goed bezochte regelcursussen. 

 JeCo: baten vielen mee en de competitiekosten vielen laag uit. 

 CoCo: recreatieteams maakten minder trainingskosten. 

 ReCo: € 11.000 aan advertentie-opbrengsten. Lagere drukkosten. 

 MaCo: hogere uitgaven, o.a. door aanschaf nieuwe kleding. 

 CtG: € 1000 over. Er is een plan in ontwikkeling voor een groot project. 

 Bestuurskosten hoger dan gebruikelijk, o.a. door afscheid van twee bestuursleden, 
grotere opkomst ALV (meer drankjes na afloop) en bloemetjes voor leden in verband 
met bijzondere gebeurtenissen.  

 Overige lasten: vrijval van oude speelvergoeding die afgeboekt moest worden, 
ballenkaarten voor leden en kennismakingslessen voor potentiële competitiespelers. 

Het resultaat is een klein positief saldo. 
Er zijn geen opmerkingen vanuit de aanwezigen, waarna met applaus blijk van goedkeuring 
aan het Financieel Jaarverslag 2013 wordt gegeven. 
 
N.a.v. de balans: 

 De penningmeester wijst op het bedrag van iets minder dan 1,8 miljoen. Dit is de 
ondergrens die afgesproken is met de BV voor dat er weer renteloze leningen aan ex-
leden kunnen worden terugbetaald. 

 De vereniging beschikt over een hoog eigen vermogen. Het bestuur zou graag zien 
dat er vanuit de leden ideeën komen waarin geïnvesteerd kan worden.  

 De  voorziening voor automatisering zal dit jaar worden aangesproken om nieuwe 
computers aan te schaffen. De huidige zijn sterk verouderd. 

 Onder  ‘nog te betalen posten’ staan de bedragen bestemd voor de NGF (bijdrage), 
de vergoedingen aan de marshals en te betalen loonheffing e.d. 
 

L. van Es vraagt of het bedrag onder  'Aan ex-leden te restitueren renteloze leningen'  voor 
pas opgezegde leden is bestemd.  
C. van Laarhoven antwoordt dat dit bedrag bestemd is voor leden die al langer geleden 
hebben opgezegd, maar waar nooit een certificaat van is ontvangen of waar geen bank- 
en/of adresgegevens bekend zijn.  
 
J. van Dijk informeert naar de verdeling van het bedrag dat is voorzien voor CtG en MaCo. 
De verhouding is ruim € 14.000 voor CtG en € 9850 voor de MaCo, aldus C.van Laarhoven. 
 
M. van de Berg vraagt of het risico van wanbetaling door leden bij de BV ligt en niet  bij de 
vereniging. 
CL zegt dat de bedragen straks alsnog geïnd worden, omdat deze leden een renteloze lening 
hebben uitstaan. De verschuldigde bedragen worden ingehouden op de uitbetaling van deze 
leningen. Het bedrag op de balans vormt geen kostenpost voor de vereniging. 
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R. Krijger stelt vast dat het Eigen Vermogen niet te hoog moet oplopen. Hij weet wel een 
bestemming, zie agendapunt 9. 
C. van Duffelen vraagt of het niet beter is om leden te verplichten voor 31 december te 
betalen, zodat op eind januari een beter beeld bestaat van de inkomsten en afdracht.  
C. van Laarhoven antwoordt dat er na een jaar een correctie op de voorlopige afdracht aan 
de BV komt. De Vereniging heeft derhalve geen financieel nadeel als leden hun 
speelvergoeding niet betalen. In het laatste geval wordt de verschuldigde speelvergoeding 
ingehouden op het tegoed van de  renteloze lening.  
 
Met applaus geeft de ALV goedkeuring aan de balans. 
 
b. Verslag Kascontrolecommissie 
L. Beuker leest het verslag voor. 
 
c. Decharge bestuur 
De kascontrolecommissie stelt voor om de penningmeester en het bestuur decharge te 
verlenen voor het gevoerde beleid in het boekjaar 2013. 
De ALV stemt hier met applaus mee in. 
 

6. Verkiezing Kas Controle Commissie 
Aftredend als lid van de Kas Controle Commissie is de heer Leo Beuker. Zijn zittingstermijn is 
verstreken. Het bestuur draagt Jack Siera voor als nieuw lid. Herman Steijger wordt dan 
voorzitter van de KascontroleCie. 
Het bestuur stemt met applaus hiermee in. 
 

7. Voorstel verlenging zittingsperiode leden Kas Controle Commissie 
Het bestuur stelt voor de zittingsperiode van de leden van de Kas Controle Commissie te 
verlengen naar 4 jaar. Het Huishoudelijk Reglement zal hierop worden aangepast. 
E. de Regt meldt dat in 2011 voorgesteld is om de leden van de  Kas Controle Commissie na 2 
jaar direct voor nog eens een periode van 2 jaar te herbenoemen. Dit is nooit in het HHR 
aangepast.  
Het bestuur stelt nu een periode van 4 jaar voor. 
Met applaus stemt de ALV in met dit voorstel. 
  

8. Nieuwe overeenkomst speelvergoedingen (zie ook de bijlage) 
a. Toelichting (door M. Louman) 
Hij schets eerst een algemeen beeld. Veel banen verkeren in financiële moeilijkheden.  
Bij de BV staat de exploitatie onder druk. Er is meer uitstroom dan instroom van leden, 
waardoor minder speelvergoedingen binnenkomen , minder greenfeespelers, minder 
bedrijfsdagen. Het is het belang van de vereniging en dus van de leden, dat de 
baanexploitatie winstgevend blijft. 
De BV en de vereniging hebben elkaar nodig. De BV wil een hogere speelvergoeding om te 
kunnen investeren in de baan, wat weer in het belang van de leden is. De BV toonde zich 
bereid om mee te gaan in de visie om de hoge financiële drempels te slechten.  
Het bestuur heeft een benchmark gehouden onder omliggende verenigingen, waaruit de 
hoogte van de nieuwe speelvergoeding is voortgekomen. 
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Door nieuwe speelvergoedingen vast te stellen, ontstaat het probleem om de renteloze 
leningen aan leden die opzeggen terug te betalen. Daarom is de regeling van terugbetaling 
renteloze lening aan leden en ex-leden opgesteld.  
Bij opzegging wordt de renteloze lening in 5 stappen van 20% terugbetaald.  
Bestaande leden krijgen vanaf 2015 de terugbetalingstermijnen in mindering gebracht op 
hun jaarnota. Uiteraard krijgen vertrekkende leden hun deel dan jaarlijks teruggestort. 
M. Louman hoorde van de directeur van de NGF, Jeroen Stevens, dat dit op dit moment  een 
unieke regeling is.  Er zijn verenigingen die de ingelegde gelden van de leden niet meer 
kunnen terugbetalen.  Hij vindt het een prima, goed in elkaar gestoken, plan. 
 
In de ALV van november heeft het bestuur van de leden de onderhandelingsvrijheid 
gekregen ten aanzien hiervan. Het bestuur heeft de belangen van de leden zo optimaal 
mogelijk behartigd.  
 
R. Krijger geeft het bestuur een compliment. Hij had niet verwacht de renteloze lening ooit 
terug te ontvangen.  
De aanwezigen applaudiseren. 
 
C. van Duffelen vraagt naar de verschillen in speelvergoeding voor senior- en gezinsleden. 
M. Louman wijst op de uitgangspunten in het voorstel. De lagere vergoedingen voor deze 
categorieën blijven in verhouding in tact. 
 
H. de Regt vindt het in zijn geheel een uitstekend voorstel. Het is inderdaad uniek dat de 
renteloze lening wordt terugbetaald.  
Hij merkt op dat wat gezegd wordt over 'na 10 jaar' iets is wat dan pas te zien is. De 
omstandigheden kunnen dan heel anders er uit zien. 
Hij wijst verder op de andere voorwaarden in het contract, zoals het 60% speelrecht op de 
baan.  
M. Louman vindt voor nu de speelvergoedingen het belangrijkste uitgangspunt waarmee de 
ALV akkoord moet gaan. Daarna volgt natuurlijk verdere invulling van de nu bestaande 
afspraken. Het zou kunnen dat er nog hobbels op de weg liggen die moeten worden 
genomen. De verwachting is om in november een nieuwe overeenkomt te kunnen tonen. 
 
J. Binnekamp is van mening dat het bestuur met de rug tegen de muur is gezet. De leden 
krijgen iets terug dat ze zelf hebben ingelegd. Hij stelt dat als hij dit jaar opzegt, hij 5 jaar 
moet wachten op terugbetaling van de renteloze lening.  Als er nu een nieuw lid binnenkomt, 
krijgt een opgezegd lid het bedrag ineens terug, aldus dhr. Binnekamp. 
M. Louman zegt dat het direct retourneren van de betaalde renteloze lening aan een 
opgezegd lid eerst plaatsvindt als het beschikbare bedrag hiervoor boven de 1,8 miljoen 
komt. Sinds 2013 is dit bedrag lager en bestaat er een wachtlijst t.a.v. terugbetaling van 
renteloze leningen. Het aantal mensen op de wachtlijst bedraagt momenteel 86. 
J. Binnenkamp vindt de voorgestelde regeling t.a.v. de terugbetaling van de renteloze lening 
niet houdbaar en stelt het bestuur voor om opnieuw te onderhandelen met de BV. 
H. de Regt zegt dat bij veel verenigingen de leden hun aandeel kwijt zijn. De kern is dat de 
leden van De Batouwe de verstrekte lening terugkrijgen. Dat is het belangrijkste. 
M. Louman benadrukt dat hij niet door de B.V. met de rug tegen de muur is gezet. 
Luid applaus volgt.  
J. Binnekamp begrijpt niet dat de leden met applaus instemmen met dit voorstel.  



 

Verslag Algemene Leden Vergadering Golfvereniging 'De Batouwe' 
 
Datum:     17 maart 2014 
Locatie:    Clubhuis 'De Batouwe' 
Aanvang:  20.00 uur 
 

5 

 

 
C. van Viegen vindt het jammer dat bijvoorbeeld de speeltijd van de vereniging nog niet 
bekend is.  
M. Louman geeft nogmaals aan dat hierover met de BV verder moet worden onderhandeld, 
maar hij verwacht niet dat de andere, reeds bestaande voorwaarden, zullen veranderen. 
 
b. Goedkeuring vergadering 
De voorzitter vraagt aan de aanwezigen of zij kunnen instemmen met het voorstel nieuwe 
speelvergoedingen. 
De stemming geschiedt d.m.v. handopsteking.  Met een zeer grote meerderheid stemt de 
ALV voor het voorstel, slechts 1 stem tegen. 
 

9. Batouwe Minder Validen Golf (BMVG)  
M. Louman introduceert de BMVG en geeft de voorzitter van de BMVG, de heer Jan van 
Soest, het woord. 
Deze legt aan de hand van dia's uit waar de BMVG voor is opgericht. Twee golfvrienden 
werden binnen een korte periode getroffen door een hersenbloeding.  Zij werden 
geconfronteerd met beperkingen op o.a. golfgebied. Het doel van de stichting is om golf 
mogelijk te maken voor mensen met een fysieke- of verstandelijke beperking , alsmede voor 
blinden en slechtzienden. Met name ook de toegankelijkheid van De Batouwe voor deze 
mensen.  
Er zijn al contacten met de NGG (Nederlandse Golfvereniging voor Gehandicapten), de EDGA 
(European Disabled Golf Association) en de NGF. De NGF gaat via Committed to Senior 
verdiepen naar de minder validen.  
De BMVG is er trots op het predikaat Supported by NGF te mogen hebben ontvangen van de 
NGF. 
 
Op 3 mei, wanneer de wedstrijd georganiseerd door de BMVG plaatsvindt, hoopt de BMVG 
een paragolfer als eigendom te kunnen tonen. Deze paragolfer maakt het mogelijk dat deels 
verlamde golfers toch kunnen spelen. 
De BMVG wordt financieel gesteund door sponsoren en hopen op veel donateurs, ook onder 
de leden van De Batouwe, te mogen rekenen.  
 
Het bestuur van de BMVG bestaat uit Jan van Soest (voorzitter), René Krijger, Sinus Wolters 
en Mark Tempelman.  
Voor meer informatie over de BMVG wordt verwezen naar www.bmvg.nl 
 

10. IntoGolf (online boeken) 
Alexander de Vries licht kort toe hoe het online reserveren straks in zijn werk gaat. 
Telefonisch boeken blijft te allen tijde mogelijk.  
Er wordt eerst getest met greenfeespelers om de foutjes in het systeem er uit te halen. 
Daarna mogen ook leden online boeken. 
C. van Viegen vraagt wat er gebeurt als er tijden geblokkeerd zijn en de mensen niet komen 
opdagen.  
A. de Vries antwoordt dat er een sanctiebeleid komt. 
 

11. Datum najaars Algemene Leden Vergadering 
Het bestuur stelt de najaars Algemene Leden Vergadering vast op 17 november 2014. 
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12. Rondvraag 

C. Lambrechtse wil de aanwezigen een voorstel onder de aandacht brengen om de 
toegankelijkheid van honden in de baan mogelijk te maken. Dit naar voorbeeld van de 
regeling die Golfclub Heelsum hiervoor heeft aangenomen.  
M. Louman zal dit punt in het bestuur meenemen.  
Een ‘wakker’ lid wijst naar de ingangsdatum van het hondenreglement op Golfclub Heelsum, 
te weten 1 april 2013.  
 
J. Binnekamp stelt de slecht conditie van de baan in de periode november t/m januari aan de 
orde. Spelen is dan niet goed mogelijk. Hij vraagt het bestuur in welke mate met de BV over 
verbetering van de conditie van de baan kan worden gesproken. 
Verder wenst hij het bestuur geluk met het binnenhalen van de steun van de ALV t.a.v. het 
voorstel nieuwe speelvergoedingen. 
M. Louman geeft aan vaak met de BV te praten over verbeteringen van de baan. De condities 
zijn nu eenmaal die van een  rivierlandschap. Drainage vindt plaats op diverse plekken in de 
baan. Verbeteringen zijn niet simpel in een jaar of twee bereikt.  
J. Binnekamp vraagt of het bestuur bereid is  hier stevig over te onderhandelen. 
M. Louman bevestigt nog eens dat het bestuur hier echt mee bezig is. 
 

13. Sluiting 
M. Louman bedankt alle aanwezigen voor hun komst en nodigt hen uit voor een drankje in 
de bar. Hij sluit de vergadering om 22.05 uur. 
 
 
 
 
 
 
 


